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§ 1.  Sammanträdet öppnas 
Ordförande Sigvard Ländin hälsade samtliga välkomna efter sommarens uppehåll. 
Sammanträdet förklarades därmed öppnat.  
 
§ 2.  Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med vissa tillägg under punkten övriga frågor.  
 
§ 3.   Anmälan av protokolljustering 
Anmäldes att protokoll 6: 2005 från sammanträdet den 27 maj 2005 blivit justerat  
och utsänt. Protokollet läggs därmed till handlingarna. 
 
§ 4. Val av justerare till dagens protokoll 
Birgit Grahn valdes att jämte vice ordförande Allan Hjortstad justera dagens protokoll 
den 17 augusti kl. 10.00. 
 
§ 5.  Rapport från förtroenderåden  
Skolörtens äldreboende 
Bengt Arlevind informerade att planering pågår för genomförandet av Skolörtens dag den 
1 september. Ett program har lagts med underhållning, olika aktiviteter och kaffe. Alla som 
är intresserade är välkomna. 
  
Hässelby Gårds äldreboende 
Birgit Grahn rapporterade från förtroenderådets senaste möte i juni. Aktuella frågor kring 
bl a trädgården, vaktmästaruppgifter, städning och personalutbildning hade diskuterats.  
Vidare ska det undersökas om värdeskåp kan införskaffas till receptionen så att boendes 
pengar kan förvaras inlåsta vid behov. Nästa sammanträde är den 21 september. 
 
Råcksta sjukhem 
Om intresse finns från anhörigrådet vid Råcksta sjukhem att få information från 
pensionärsrådet är Rådet beredda att ställa upp med 1-2 representanter på ett möte med 
anhörigrådet på Råcksta. Lennart Keberg framför detta till anhörigrådet. 
 
§ 6.   Stadsdelsnämndens sammanträde den 30 augusti 2005 
A.   Förslag till ny detaljplan för kv. Ombudet m.fl. (Skattegårdsvägen) inom stadsdelen 
Vällingby, S-Dp 2004-1218054 
 
Rådet har inget att erinra eller tillägga till förslaget. 
 
B. Förslag till ny detaljplan för del av kv. Vårdhemmet m.m., inom stadsdelen Råcksta 
S-Dp 2002-17227-54 
 
Rådet har inget att erinra eller tillägga till förslaget. 
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C.  Förslag till ny detaljplan för kv. Räknestickan m.fl. i stadsdelen Råcksta, 
 S-Dp 2002-17222-54 
 
Rådet har inget att erinra eller tillägga till förslaget. 
 
Rådet efterlyser en bättre och mer fördjupad beskrivning av såväl kollektivtrafiken som 
biltrafiken i ovanstående typ av detaljplaner, för att kunna göra en bedömning av 
tillgängligheten till och från Hässelby-Vällingbyområdet i samband med nybyggnationer. 
 
D.   Tertialrapport 2 
Lennart Keberg och Gudrun Sjödin gav en kort rapport kring det pågående arbetet med 
Tertialrapport 2 som kommer att tas upp på stadsdelsnämndens sammanträde den 30 
september. 
 
§ 7.   Handikapprådets förslag kring samarbete 
Pensionärsrådet diskuterade handikapprådets förslag till samverkan vid gemensamma 
sammanträden och genom adjungering i respektive råd. 
 
Rådet är positivt inställd till samarbete med handikapprådet men anser inte att samarbetet 
behöver formaliseras. 
Pensionärsrådet anser att det är upp till respektive råd att initiera till samverkan då 
gemensamma frågor uppkommer. Dessa frågor kan då behandlas vid extra insatta 
sammanträden som respektive råd gemensamt planerar för. 
  
§ 8. Anmälan – Länsstyrelsen avslutar tillsynen på Råcksta sjukhem 
Anmäldes Länsstyrelsens beslut 13 juni 2006 om att tillsynen på Råcksta sjukhem 
avslutats. Rådet hade inget att tillägga och beslutade att lägga anmälan till handlingarna.  
 
§ 9. Anmälan – Protokoll nr 5, Kommunstyrelsens pensionärsråd 
Anmäldes Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll nr 5. Protokollet lades därmed till 
handlingarna. 
 
§ 10. Övrig information från äldreomsorgen 
Lennart Keberg och Gudrun Sjödin redogjorde för hur arbetet under sommaren förflutit  
och pågående och kommande arbetsuppgifter och inom äldreomsorgen. 
 
§ 11. Övriga frågor 
* Ledamoten Hans Bergsten presenterade en egen skrivelse om ”Social isolering, Ett 
hälsoproblem”. 
Rådet beslutade att ställa sig bakom skrivelsen och bilägga denna till protokollet.  
 
* Ledamoten Birgit Grahn undrade om sammanträdeslokalerna på Hässelby Gårds 
äldreboende kommer att finnas tillgängliga för uthyrning även i fortsättningen. Lennart 
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Keberg uppgav att nämnden under hösten ska ta ställning till vilka lokaler vid äldreboendet 
som ska återhyras av FB servicehus AB efter den 1 januari 2006. 
 
*  Ersättaren Sven Karlsson tog upp fråga om nedsmutsning och störande ljud av måsar 
och Canadagäss vid Maltesholmsbadet och Hässelby Strand. Trots kontakter med 
miljökontoret om skadebekämpning har ingen förbättring skett. Frågan förs vidare till 
tekniska avdelningen för åtgärd. 
 
*  Ersättaren Per Westberg refererade till en tidningsartikel om generellt långa köer till 
äldreboenden i landet. Diskuterades huruvida köerna är en konsekvens av omvandlingen 
av servicehus till seniorboende. Rådet beslutade att ta upp frågan om  bl.a. köer till 
diskussion med biståndshandläggarnas enhetschef vid nästa sammanträde. 
 
   12.  Sammanträdet avslutas  
Ordförande tackade för dagens sammanträde och förklarade därmed sammanträdet 
avslutat. 
 
Nästa sammanträde är utsatt till fredagen den2 september, kl. 09.00 – 11.00. 
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